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 Protokół nr 105/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 4 kwietnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego 
powiatu nowomiejskiego za 2012 r.  

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza 
organizacji roku szkolnego 2012/2013 Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania ze sposobu 
wykorzystania  środków przyznanych na dofinansowanie doskonalenia zawodowego 
nauczycieli  w Powiecie Nowomiejskim w roku budżetowym 2012. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pani Starosta poinformowała, że po posiedzeniu Zarządu w dniu 19 marca szkoła  ponownie 
przeanalizowała budżet projektu. Zwiększeniu uległa kwota wartości projektu „COOL – 
Ciekawi, Otwarci, Odważni, Licealiści” która  wynosi 1 195 558,08 zł  /było 1 163 286,88 zł/. 
Wkład własny powiatu nie uległ zmianie, wynosi 0 zł. 
Ponadto pani Starosta poinformowała, że odbyło się spotkanie z Panią Haliną Uźluk - 
Dyrektor Kuratorium Oświaty w Olsztynie Delegatury w Elblągu, podczas którego została 
omówiona kwestia dotycząca przeniesienia uczniów Zespołu Szkół Rolniczych w 
Czachówkach do Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
Pani Starosta szczegółowo przedstawiła harmonogram działań dotyczących uchwał w sprawie 
szkoły w Czachówkach (stanowiący załącznik nr 3). Dodała, że w planie sieci szkół nie jest 
uwzględniona szkoła ponadgimnazjalna, która ma być założona  przez gminę Biskupiec. 
Wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy nie ma formalnych podstaw, żeby w/w szkołę umieścić w 
planie sieci szkół.  
Pani Sekretarz poinformowała, że z wiedzy jaką posiada wynika iż uchwała dotycząca 
założenia szkoły ponadgimnazjalnej  przez gminę Biskupiec została przekazana wojewodzie.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków 
zawodowych w sprawie: 

- przyj ęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany siedziby Zespołu 
Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół wchodzących w jego skład, 
- przyj ęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia planu sieci 
publicznych szkół ponadgimnazjalnych na ternie Powiatu Nowomiejskiego. 

 
/na posiedzenie weszli: pan Andrzej Korecki – inspektor oraz pani Barbara Orłowska – 
specjalista w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji / 
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Pan Korecki poinformował, że opinie związków zawodowych są negatywne dla powyższych 
uchwał (opinie stanowią załączniki nr 4,5 i 6). Ponadto dodał, że w piśmie ZNP jest zdanie, 
które brzmi: „Proponujemy, zgodnie z postulatami pracowników i rodziców, aby siedziba 
szkoły była na terenie Gminy Biskupiec”. 
Pani Trzaskalska oraz pan Wicestarosta zaproponowali, żeby poinformować ZNP, że powiat 
nie dysponuje żadnym innym majątkiem na terenie gminy Biskupiec, natomiast budynek 
szkoły w Czachówkach jest przeznaczony do sprzedaży.  
Zarząd podtrzymał swoje stanowisko i zaprosił związki zawodowe na komisję oświaty. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach i szkół 
wchodzących w jego skład. 
 
Pani Starosta odczytała treść uchwały. Zapytała, czy w uchwale musi być dopisek że szkoły 
wchodzące w skład zespołu są przeznaczone „dla młodzieży”. 
Pani Trzaskalska zgodziła się z pani Starostą. Stwierdziła, że nazwa szkoły jest bez dopisku 
„dla młodzieży”. 
Pani Orłowska poinformowała, że było to konsultowane z radcą prawnym już przy uchwale 
dotyczącej likwidacji szkoły w Czachówkach.  
Pani Sekretarz w trakcie trwania Zarządu skonsultowała tę kwestię telefonicznie z panem 
Maciejem Sikorskim - radcą prawnym, który stwierdził, że dopisek „dla młodzieży” można 
skreślić z projektu uchwały. 
 
Po dokonaniu poprawek Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali:              
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych na ternie 
Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,            
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pierwszym  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2012/2013 Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 

 
Pan Korecki wyjaśnił zmiany zawarte w aneksie. Dodał, że zmiany były konsultowane z 
Kuratorium Oświaty w Olsztynie. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy zmiany dotyczą godzin realizowanych w Liceum 
Ogólnokształcącym. 
Pani Sekretarz odpowiedziała, że zmiany dotyczą w/w szkoły. 
Pani Starosta oraz pani Trzaskalska poprosiły o wyjaśnienie pisemne od pani Karpińskiej 
dotyczące zmian dokonanych w aneksie.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania ze sposobu wykorzystania  środków 
przyznanych na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli  w Powiecie 
Nowomiejskim w roku budżetowym 2012. 

Pan Korecki omówił załącznik do uchwały.  

Pani Trzaskalska zapytała jak dane przedstawione w załączniku do uchwały mają się do 
odpisu 1% od funduszu płac nauczycieli w poszczególnych szkołach. 

Pani Orłowska wyjaśniła, że Zespół Szkół im. C. K. Norwida wykorzystał wszystkie środki 
przeznaczone na doskonalenie zawodowe.  

Pani Skarbnik poinformowała, że w tabeli powinna być uwzględniona jeszcze  kolumna 
dotycząca odpisu 1% od funduszu płac nauczycieli. Poproszono o przygotowanie tabeli 
zgodnie z sugestią pani Skarbnik na następne posiedzenie Zarządu. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 

Pani Sekretarz stwierdziła, że w piśmie do związków zawodowych powinna być również 
informacja dotycząca zmiany treści uchwały tzn., że został wykreślony z projektu uchwały 
dopisek „dla młodzieży”. 

/pan A. Korecki oraz pani B. Orłowska opuścili posiedzenie Zarządu/ 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za 
2012 r.  

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła sprawozdanie finansowe.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotyczącą przyłączenia budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 
do kotłowni miejskiej. Poinformował, że przeprowadził rozmowę z prezesem Zarządu  
Lubawskiej Spółki Komunalnej panem Łątkowskim. Dodał, że przedstawione mu zostało 
zestawienie kosztów, przygotowane przez projektanta spółki, jakie należało by ponieść, żeby 
dostosować naszą kotłownię do wymogów kotłowni miejskiej. Wyjaśnił, że z kalkulacji 
wynika, iż wartość głównych urządzeń takich jak czujniki, regulatory, zawory itp. wynosiłaby  
12 574,34 zł netto plus kwota wyjściowa za przyłącze budynku do sieci tj. 10 000 zł. Po 
negocjacjach z Lubawską Spółką Komunalną za przyłącze budynku do sieci powiat 
zapłaciłby 5000 zł brutto plus 7000 zł netto za główne elementy wyposażenia kotłowni. 
Dodał, że pozostałe koszty, są to m.in. koszty zakupu ciepłomierza i innych niezbędnych 
urządzeń oraz robocizny pokryłaby spółka. Koszt realizacji inwestycji wyniósłby 13 000 zł 
brutto, natomiast w budżecie powiatu na ten cel zaplanowano 30 000 zł. 
Pan Wicestarosta poinformował, że należy podjąć decyzję w tej kwestii, ponieważ piec  
znajdujący się obecnie w kotłowni był już kilkakrotnie spawany. Zapytał Członków Zarządu, 
jakie jest ich stanowisko w sprawie powyższej inwestycji. 
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Członkowie Zarządu podjęli decyzję o przyłączeniu budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 do 
kotłowni miejskiej. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. 
Głowacki. 
 
/wypowiedź pana Wicestarosty poza protokołem/  
 
                                                                                                    Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


